
Referat af Generalforsamling 31/1-2023 
Af Hans Meldgaard 

  
 

1. Valg af dirigent 
 
Knud Lykke Rasmussen takker for valget 
Der er en anmærkning om tidsfrist for indkomne forslag. 
  
  

2. Beretning af lokalforeningens formand 
 
Der er spørgsmål om antal passive medlemmer, da der ses medlemmer som repræsenterer DcH 
Skanderborg, men som kun er passive medlemmer. 
Anker mener ikke der er noget som hedder passive medlemmer, som kan stille op til konkurrence. 
Knud læser på fra håndbog som understøtter dette. 
Uffe kommer med forslag om at ændre systemet til at det ikke er muligt at tilmelde sig 
konkurrencer hvis man kun har betalt landskontingent.  
 
Formandens beretning er godkendt 
  
  

3. Regnskab 
 
Der har kun været 2 hvalpehold, hvilket kan ses lidt på bundlinjen, men ellers har været et 
fornuftigt overskud i 2022. 
Der er bla. blevet indkøbt nye redskaber til rally og ny opvaskemaskine. 
 
I 2023 skal der bla. bruges penge til nyt skur til rally og agility 
 
Regnskabet er godkendt 
 
  

4. Indkommende forslag 
 
Der er ingen indkomne forslag 
 
  

  



5. Fastsættelse af kontingent 
 
Bestyrelsen forslår en forhøjelse af kontingent med 100 kr. 
 
Spørgsmål: Hvorfor denne forhøjes? 
Svar: For at gøre forholdene bedre i klubben 
 
Spørgsmål: Når der er penge i kassen hvorfor så forhøje? 
Svar: For at gøre forholdene bedre i klubben og sikre en god fremtid. 
 
Der er ingen der stemmer imod kontingentstigningen så det er godkendt. 
 
  

6. Valg formand 
 
Formand er ikke på valg 
  
  

7. Valg af kasserer 
 
Sanne Loft genvalgt 
  
  

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 
Jørgen Bach genopstiller ikke 
Dorthe Jensen genopstiller ikke 
Birthe Pedersen modtager valg 
Vibeke Bødker modtager valg 
   
  

9. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter   
 
Lis Damgaard er første suppleant 
Birte Nielsen er anden suppleant 
 
  

10. Valg af 2 Revisorer 
 
Linda Lundh forsætter som første Revisorer.  
Jørgen Vestbach som anden Revisorer 
 
  

  



11. Valg af Revisorsuppleant 
 
Trine Piilgaard er revisorsuppleant 
 
 

12. Valg af udvalgsformænd 
 
Anker Nielsen er valgt som KU formand 
Lene Steenberg er valgt som TU formand 
 
  

13. Bemærkninger/Eventuelt 
 
Der stilles spørgsmål omkring hegn og løsningsforslag blev tegnet på tavlen. Forslag er at placere et 
hegn tætter på træningsbanen. 
Vi må ikke indhegne vores baner, så det er ikke en løsning 
Der er forslag om at lave kvashegn 
 
Ønske om flere spotkurser 
 
Der er behov for 9 hjælpere til DM i Horsens 23-24 september. DcH Skanderborg skal stå for B-
klassen med 36 hunde. 
 
Spørgsmål til Hoopers instruktør, og det kommer der en løsning på til april. 
 
 
Ordføreren takker for god ro og orden 
 
 
Prisen som Årets instruktør går til Kaj Rasmussen. 
Prisen som Årets medlem går til Alice Nielsen 
 
Formanden siger tak til de afgående bestyrelsesmedlemmer.  
 
 
25 deltagere til generalforsamlingen + bestyrelsen 
  


